

**The Board of Trustees (BoT)
Egypt-Japan University of Science and Technology (E-JUST)
New Borg El Arab city, Alexandria, EGYPT
Announces the call for the New University President**

As the term of E-JUST current President will end by June 30th, 2026, the Board is opening the post for recruitment for an outstanding candidate of ONLY Egyptian or Japanese nationality to be appointed as of July 1st 2026, for four years, renewable only for one more term.

The President of the University leads an academic community with a strong mission of excellence in research, teaching, innovation, public service and engagement.

Applicant's age should be less than 65 years old on July 1st 2026.

- For more information on the job requirements and for submitting applications, please visit the University website: www.ejust.edu.eg/presidentsearch
- For any inquiries, please use the email address: presidentsearch@ejust.edu.eg
- Applications will be accepted until Saturday February 21st 2026, midnight (Cairo Time).

**مجلس امناء الجامعة
الجامعة المصرية اليابانية للعلوم والتكنولوجيا (E-JUST)
مدينة برج العرب الجديدة - محافظة الإسكندرية
جمهورية مصر العربية**

يعلن عن فتح باب الترشح لشغل منصب رئيس الجامعة لأنقضاء مدة رئيس الجامعة الحالي والتي تنتهي في 30 يونيو 2026، وعلي ان يتولى رئيس الجامعة القادم (الجديد) مسئوليات منصب رئيس الجامعة اعتبارا من 1 يوليو 2026، ولمدة أربعة سنوات، قابلة للتجديد لمرة واحدة.

يشترط في المتقدم ان يكون حاملا للجنسية المصرية او اليابانية، وأن يكون لديه خبرة اكاديمية وإدارية وعلاقات دولية متميزة، وان يتمتع بصفات وتجارب قيادية قادرة علي تحفيز الاخرين، ومتمكن من اللغات ومهارات الاتصال، تدفعه الي تحقيق الأهداف الاستراتيجية للجامعة، وان يقود ويستكمل خطوات مسيرة نجاحها.
والا يتجاوز سن المتقدم لشغل المنصب 65 عام في 1 يوليو 2026

- يمكن الاطلاع على كافة المعلومات عن الوظيفة ومتطلباتها، وكذلك التقدم للمنصب عن طريق موقع الجامعة الإلكتروني: www.ejust.edu.eg/presidentsearch

- كما يمكن التواصل والاستفسار من خلال البريد الإلكتروني: presidentsearch@ejust.edu.eg

- آخر موعد للتقدم للمنصب هو منتصف ليلة السبت 21 فبراير 2026